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Köszönettel várom megtisztelő válaszát .

Békés, 2007. július 31 .
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Erdős Norbert
országgyűlési képviselő

„Az állattartás érintő szabályozások " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Gráf József miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Az állattartás helyzete Magyarországon folyamatos változásoknak van kitéve az Európai Unióhoz való

csatlakozásunk óta . Hazánk ebben a tekintetben speciális helyzetben van, hiszen a vidéki települések

lakosságának jelentős része mind a mi napig jelentős állatállománnyal rendelkezik . Ezek többsége nem

haszonszerzés, hanem a mindennapi megélhetés miatt fontos az érintett családoknak . Számukra az

állattartás európai szabályozásának átvétele nyomán fellépő hazai változások sok problémát okoznak .

A helyi önkormányzatok hatáskörébe rendelt állattartási rendeletek szükségszerű módosítása nyomán

ezek a gazdálkodók nem tarthatnak haszonállatot az eddigi feltételekkel megegyező módon a

települések belterületén .

Tisztelt Miniszter Úr!

•

	

Tekintettel az érintettek nagy számára várható-e valamiféle koncepció az állattartást érintő

változtatások szabályozására?

•

	

Nyújt-e az Európai Unió célzott támogatást az átalakítást illetve a városból való kitelepülést

felvállaló gazdáknak?

•

	

Tervezi-e a minisztérium olyan pályázatok kiírását, amely az érintett gazdák, családi

gazdaságok számára nyújt segítséget az állattartás folytatásához?
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Tisztelt Elnök Asszony!
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